



## Children's Waiting Room

Sunday- Friday: 8:15 AM - 5:15 PM  
Saturday: Closed

- The children's waiting room is being monitored by camera
- Kids over 2 year of age can be kept in the children's waiting room. Below 2 years of age is not permitted as the child is too young to be kept in the children's waiting room
- If a child has a contagious illness they should not be brought to the children's waiting room to avoid spreading of infection and illness to other kids
- EDI staff is not permitted to give medicine doses to your child while he / she is in the children's waiting room. If your child needs to be given any medicine, you are requested to do it yourself
- Please put your child in diapers if not toilet trained. EDI staff is not permitted to change the diapers of the child
- Eating food in the children's waiting area is not allowed. However, Parents can send water or juice with their child, if required
- Do not spoil or break the waiting room equipment's, furniture's, etc. Any damage / breakage to the children's waiting room equipment's, caused by the child will invite a fine
- Keep the waiting room clean and hygienic. Remember, it is for the wellbeing and safety of kids

## غرفة انتظار الأطفال

الأحد - الجمعة: 8:15 صباحاً - 5:15 مساءً  
السبت: مغلق

- تتم مراقبة غرفة انتظار الأطفال عن طريق الكاميرات
- يمكن ترك الأطفال الذين تزيد أعمارهم عن عامين في غرفة انتظار الأطفال. لا يسمح بالأطفال بعمر أقل من عامين، لأن الطفل أصغر من أن يتم قبوله في غرفة انتظار الأطفال
- إذا كان الطفل يعاني من مرض معدٍ يجب عدم إحضاره إلى غرفة انتظار الأطفال لتجنب انتشار العدوى والمرض إلى الأطفال الآخرين
- لا يتعين على موظفي المعهد إعطاء الطفل دواء إذا كان في حاجة لذلك، إذا كان طفلك بحاجة إلى دواء يتعين عليك إعطائه بنفسك
- يرجى وضع الحفاضات لطفلك إذا لم يكن مدرباً على استخدام المراض. لا يسمح لموظفي المعهد بتغيير حفاضات الطفل
- لا يسمح بتناول الطعام في منطقة انتظار الأطفال. ومع ذلك، يمكن للوالدين إرسال الماء أو العصير مع طفلهما، إذا لزم الأمر
- لا تفسد أو تكسر معدات وأثاث غرفة انتظار الأطفال وما إلى ذلك، أي ضرر / كسر في معدات غرفة انتظار الأطفال يؤدي إلى غرامة
- حافظ على غرفة انتظار الأطفال نظيفة من أجل سلامة ورفاهية الأطفال